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n BÖLGEDE yaşayanlar, sağlık ocağı 
ve 112 Acil Çağrı Merkezi is-
tasyonunun olmamasından 
dolayı endişeli. Bölgede 
yaşanan sorunu bu kez 
de CHP Antalya Mil-
letvekili Aliye Coşar 
meclis kürsüsüne 
taşıdı. Coşar, Sağlık 
Bakanı Memişoğ-
lu’na Çıralı ve Olim-
pos bölgelerinde Aile 
Sağlığı Merkezi ve 112 
Acil Çağrı Merkezi İs-
tasyonu’nun bugüne kadar 
açılmamasının nedenlerini 
sordu. n 5’TE

KÖRFEZ GÜNDEME GETIRDI
CHP’LI VEKIL MECLISE TAŞIDI

CHP Antalya Milletvekili Aliye Coşar, Körfez Gazete-
sinin gündeme getirdiği Çıralı ve Olimpos bölgele-

rinde Aile Sağlığı Merkezi ve 112 Acil Çağrı Merkezi 
İstasyonu eksikliğini meclis kürsüsüne taşıdı.  

ÖZEL 
HABER

ERTUĞRUL
GÜN 

KONUYU MECLİSE TAŞIDI

n KÖRFEZ Gazetesi önceki gün çıkan 
sayısında Kemer’de Çıralı ve Olimpos 
bölgelerinde Aile Sağlığı Merkezi ve 112 
Acil Çağrı Merkezi İstasyonu sorununu 
gündeme getirdi. Antalya’nın gözde turizm 
merkezlerinden biri olan Kemer Çıralı, 30 
bin yatak kapasitesine sahip olmasına 
rağmen sağlık hizmetlerindeki yetersizlik 
nedeniyle büyük sıkıntılar yaşıyor. 

NEDEN AÇILMADIĞINI SORDU 

n ANTALYA’DA kentin en önemli noktalarından 
birisi olan Kaleiçi’nde yaşanılan sorunlar kurumları 
harekete geçirdi. İlgili kurum ve kuruluş yetkili-
lerinin katılımıyla gerçekleştirilen toplantıda daha 
estetik bir Kaleiçi için yapılması gerekenler masaya 
yatırıldı.Antalya Valiliğinde gerçekleştirilen toplan-
tıda Vali Hulusi Şahin, “Kaleiçi, Antalya için büyük 
bir değer ve bu değerin korunması için tüm imkân-
ları seferber edeceğiz” dedi. n 4’TE 

KALEIÇI 
SEFERBERLIĞI
                    

n KEPEZ Belediye 
Başkanı Mesut 
Kocagöz, Muharrem 
ayı dolayısıyla CHP 
Kepez İlçe Başkan-
lığı’nın düzenlediği 
aşure ikramına 
katıldı. Başkan Koca-
göz, dev kazanlarda 
pişirilen aşureyi 
kendi elleriyle ikram 
etti. n 5’TE

Aşureler CHP’den, ikram 
BAŞKAN KOCAGÖZ’DEN

n Bu sezon 17 milyon turist 
ağırlama hedefiyle yola çıkan 
Antalya, havadan adeta turist 
yağmuruna uğruyor. Şehrin hava 
sahası, özellikle yoğun turist dö-
nemlerinde uçakların iniş sırasını 
beklediği bir pist haline geldi. 
Son zamanlarda artan uçak 
yoğunluğu, Antalya Havalimanı 
çevresinde sıkça karşılaşılan bir 
manzara haline geldi. n 8’DE

HAVADA BÜYÜK 
TEHLIKE

n TÜRKİYE’de ocak, şubat ve mart 
aylarında yurt içinde tatile giden 8 milyon 
262 bin kişi, 45 milyar 262 milyon 452 

bin lira harcama yaptı. 
Seyahat bütçesinin 

15 milyar 64 mil-
yon 366 bin li-
rasını yeme-iç-
meye ayıran 
yerli turistin 
bu harcaması, 

geçen yıla göre 
yüzde 91,4 arttı. 

n 8’DE

Yerli turistin yeme içme 
HARCAMASI ARTTI
                    

n ANTALYA’DA 5 yıldızlı otellerin zengin 
müşterilere özel odalarının gecelik ücretleri 
adeta hayal dünyasını zorluyor. 
Geceliği 6 bin EURO (210 bin 
TL)’ye kadar çıkan oda olduğu 
gibi 5 günlüğü 1 milyon 300 
bin TL olan villalar da var. 
Oteller bu tür özel müşteriler 
için uçak kiralıyor. n 8’DE

Özel oda fiyatları hayalleri zorluyor! 

n TÜRKIYE’NIN ilk kadın yangın yeri 
inceleme uzmanı ve Akdeniz Üniversite-
si’nden emekli Dr. Öğretim Üyesi Saadet 
Alkış, 27 yıldır Antalya’da yangınların çıkış 
nedenini tespitinde görev alıyor. Önce-
likle yangının çıktığı bölgeyi bulduklarını 
kaydeden Alkış, yangının çıktığı saat için 
meteoroloji raporu aldıktan sonra bölge-
nin yerleşim yeri olup olmadığına dikkat 
ettiklerini ifade etti. n 3’TE

YANGINLARI ÖNLEMEK 
IÇIN YEŞIL SIKIYÖNETIM

ILAN EDILSIN   n MEMLEKET Partisi Muratpaşa 
2. Olağan Genel Kurulu tamamlandı. 
Yapılan genel kurulda Hasan Öder ilçe 
başkanlığına seçildi. n 4’TE

Memleket Partisi Muratpaşa 
HASAN ÖDER’E EMANET

n KONYAALTI Belediyesi, Emekli 
Kahvelerinde “Sağlıklı Yaş Al”  egzer-
sizlerine başladı. Egzersiz kapsamında 
uzman eğitmenler, emeklilere sağlıklı 
kalmanın yollarını anlatıyor ve yapıl-
ması gereken hareketleri uygulamalı 
olarak gösteriyor. n 2’DE

‘Sağlıklı Yaş Al’

n KUMLUCA Baş-
savcısı Soner Hiç 
Durmaz’ın HSK Yaz 
Kararnamesi ile 
Mardin Kızıltepe Baş-

savcı-
lığına 

atanmasının ardından 
Kumluca Cumhuriyet 
Başsavcılığına atanan 
Şanlıurfa Cumhuri-
yet Savcısı Gökhan 
Kıymacı yeni görevine 
başladı. n 5’TE

Kıymacı 
görevine 
başladı   

KURUMLAR BİR ARAYA GELDİ

ARTIŞ YÜZDE 91
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Yaşlı nüfusun sağlıklı ve aktif 
kalmasını teşvik etmek adına 
Konyaaltı Belediyesi sosyal 
aktiviteler düzenlemeye 

devam ediyor. Konyaaltı Belediyesi Si-
teler ve Gürsu Emekliler Kahvelerinde 
“Sağlıklı Yaş Al” projesiyle emeklilere 
egzersiz yaptırıyor. Düzenlenen eg-
zersizde emekliler hem bir araya gelip 
sosyalleşme fırsatı buluyor, hem de 
uzman eğitmenler eşliğinde bedenlerini 
hareket ettirme şansı elde ediyor. Eğit-
menler, vatandaşlara egzersiz sırasında 
yapılan hareketlerin hangi kas grubunu 
çalıştırdığını, egzersizlerin kalp-da-
mar sağlığına ve eklem esnekliğine 
olan faydalarını anlatıyor. Etkinlikler, 
pazartesi ve çarşamba günleri Siteler 
Emekli Kahvehanesi’nde saat 11.30’da, 
Gürsu Emekli Kahvehanesi’nde ise saat 
15.00’de gerçekleştiriliyor.

AMACIMIZ OLUŞABİLECEK 
SORUNLARI ÖNLEMEK
Projenin amacının yaş almış bireylerde 
kas ve iskelet sistemlerinde oluşmuş 
ve oluşabilecek sorunları önlemek ve 
gidermek olduğunu söyleyen Konya-
altı Belediyesi fizyoterapistlerinden 
Umutcan Pınar, “Cem Başkanımızın 
talimatıyla Spor İşleri Müdürlüğümüzle 
böyle bir proje hazırladık. Amacımız 
yaş almış bireylerimizin denge ve ko-

ordinasyon sistemlerini güçlendirmek. 
Burada göstermiş olduğumuz egzersiz-
lerin hangi tip ağrılara iyi geldiğini an-
latıyoruz. Egzersizleri alışkanlık haline 
getirmelerini istiyoruz. Emeklilerimiz-
den çok olumlu tepkiler alıyoruz” dedi 

EMEKLİLER ETKİNLİKTEN MEMNUN
Etkinlikten memnun olduklarını 
belirten 74 yaşındaki Nefret Akyal, 
yapılan egzersizlerin hayatlarına olumlu 
etki ettiğini ve bu hareketleri devam 

ettireceklerini belirtti. Akyal, etkin-
liği arkadaşlarına da tavsiye ettiğini 
sözlerine ekledi. Katılımcılardan Bekir 
Demir ise egzersizlerin evde de uygu-
lanabileceğini vurgulayarak, etkinlik 
için Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan’a teşekkür etti. Emekli edebiyat 
öğretmeni Saffet Aydoğan da etkinlik-
te yeni hareketler öğrendiğini ve bu 
hareketlerin kendisini iyi hissetmesini 
sağladığını söyledi. 
n Bülten / Konyaaltı Belediyesi

Emekli kahvelerinde ‘sağlıklı yaş al’ 
ETKINLIKLERI BAŞLADI
Konyaaltı Belediyesi, 
Emekli Kahvelerinde 
“Sağlıklı Yaş Al”  egzer-
sizlerine başladı. Egzer-
siz kapsamında uzman 
eğitmenler, emeklilere 
sağlıklı kalmanın yolla-
rını anlatıyor ve yapıl-
ması gereken hareket-
leri uygulamalı olarak 
gösteriyor.

KEPEZ Belediyesi ile Antalya Büyük-
şehir Belediyesi ilçenin bir alt yapı so-
rununu daha ortak çalışmayla çözüyor. 
Hüsnü Karakaş Mahallesi’nin yağmur 
suyu sorununun çözümü için birlikte 
hareket eden iki kurum, ilçedeki içme 
suyu hatlarının yenilenmesi için de 
güçlerini birleştirdi. 

MAHALLEYE 3 BİN 200 METRE YENİ 
İÇME SUYU HATTI 
Antalya Büyükşehir Belediyesi ASAT 
Genel Müdürlüğü, Kuzeyyaka Mahal-
lesi’nde kullanım ömrünü tamamlayan 
ve arızalara neden olan içme suyu 
borularını yenileme çalışması başlattı. 
Kepez Belediyesi desteği ile yapılan 
yenileme kapsamında mahallede 2 bin 
200 metre ana hat, 1000 metre abone 
hattı olmak üzere toplamda 3 bin 200 
metre içme suyu imalatı gerçekleştiri-
liyor.  
Kepez Belediyesi de altyapı çalışması 
yapılan sokakların asfalt ve kaldırım 
hizmetini yapacak. 

ESKİ BORULAR SU KESİNTİSİNE 
NEDEN OLUYORDU 
Kepez Belediye Başkanı Mesut Koca-
göz de, mahallede devam eden içme 
suyu boru hattı yenileme çalışmasını 
yerinde inceledi. 
İşçilere, kolaylıklar dileyen Başkan 
Mesut Kocagöz, ASAT yetkililerinden 

çalışmayla ilgili bilgi aldı. 
Mesut Kocagöz, mahallede içme suyu 
borularının eski olması ve kullanım 
ömrünü tamamlamasından dolayı su 
kesintisi ile borulara arızalar yaşandığı-
nı hatırlattı. 

İÇME SUYU SORUNU TARİH OLACAK
Başkan Kocagöz, Antalya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Muhittin Böcek’in 
talimatıyla ASAT Genel Müdürlü-
ğü’nün, Kuzeyyaka Mahallesi’nin 
eskiyen içme suyu borularını yenileme 

çalışması başlattığını söyledi.  ASAT 
Genel Müdürlüğü ve Kepez Belediyesi 
işbirliğiyle mahallede 3 bin 200 metre 
uzunluğunda içme suyu hattının yenile-
ceğinin müjdesini veren Kocagöz, “Bü-
yükşehir ve belediyemizin işbirliğini 
bu çalışmada da görüyoruz. Yenileme 
çalışmasının sürdüğü 5 sokağın asfalt 
ve kaldırımını da altyapı çalışması 
bittikten sonra yapacağız. Halkımız, 
çalışmadan dolayı biraz toz sıkıntısı 
yaşayacak. Bu konuda vatandaşlarımız-
dan biraz sabır bekliyorum. Kuzeyyaka 
Mahallesi sakinlerimizin sağlıklı içme 
suyu içmesi için bu altyapı çalışma-
sı çok önemli. Yenileme çalışması 
tamamlandıktan sonra mahallemizdeki 
içme suyu sorunu tarihe karışacak”

MUHTAR VE MAHALLELİDEN SU 
TEŞEKKÜRÜ
Kocagöz, Büyükşehir Belediyesi’nin 
desteğiyle ilçenin diğer mahallelerinde 
içme suyu borularında yaşanan sıkıntı-
ların da yatırım planlaması kapsamında 
çözüleceğini kaydetti.  Mahalle Muh-
tarı Mustafa Nimetoğlu ve vatandaşlar 
da, eskiyen içme suyu borularını yeni-
lemesinden dolayı Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Muhittin Böcek’e, Kepez 
Belediye Başkanı Mesut Kocagöz’e ve 
ASAT Genel Müdürlüğü yetkililerine 
ve çalışanlarına teşekkür etti.
n Bülten / Kepez Belediyesi

Kuzeyyaka’nın içme suyu 
SORUNU SONA ERIYOR
Antalya Büyükşehir Belediyesi ASAT Genel Müdürlüğü, Kepez Belediyesi’nin desteğiyle Kuzeyya-
ka Mahallesi’nde kullanım ömrünü tamamlayan içme suyu borularını yeniliyor. Başkan Kocagöz, 
“Çalışmalar tamamlandıktan sonra mahallemizdeki içme suyu sorunu tarihe karışacak” dedi.

CW Enerji yeni iş anlaşmalarına devam edi-
yor. Son olarak 1 Temmuz 2024 tarihinde 
yapılan KAP bildirimine göre; Firma ile Mar-
sala Dokuma Boya Sanayi ve Ticaret A.Ş 
arasında arazi tipi güneş enerjisi santrali 
kurulumu amacıyla arazi bedeli dahil olmak 
üzere KDV hariç 3 milyon 830 bin dolarlık 
sözleşme imzalandı. 
Konu hakkında açıklamalarda bulunan 
CW Enerji CEO’su Volkan Yılmaz, yeni bir 
anlaşmaya daha imza atmaktan memnun 
olduğunu dile getirdi. 
Yılmaz, bugüne kadar sektörlerimizde 

farklı faaliyet gösteren birçok firma ile 
birbirinden güzel anlaşmalar dönemlerini 
ifade ederek, “Her bir anlaşma ile sektö-
rümüze önemli bir katkı bulunuyoruz. Son 
olarak yine güzel bir sözleşmeye daha imza 
attık. Bu arazi tipi güneş enerjisi santrali 
kurulumu amacıyla arazi bedeli dahil olmak 
üzere KDV hariç 3 milyon 830 bin dolarlık 
sözleşme imzalandı” dedi. Yılmaz, yeni bir 
projeyi hayata geçirecekleri için mutlu ve 
gururlu bir şekilde dile getirerek, 2025 yılı-
nın ilk çeyreği içerisinde değiştirilmesinin 
planlandığını kaydetti. n DHA

3,8 milyon GES toplumu

BÜYÜKŞEHIR Belediyesi, Muharrem 
ayı dolayısıyla kent merkezi ve ilçelerde 
aşure ikramlarını sürdürüyor. Antalya 
merkez ve Alanya aşevlerinde hazırla-
nan aşureler kent merkezinin yanı sıra 
ilçelerde de vatandaşa ikram ediliyor.    
Antalya merkez ve ilçelerinde Muharrem 
ayı süresince 40 bin kişilik aşure dağıta-
cak olan Antalya Büyükşehir Belediyesi, 
ikramlarını sürdürüyor. Sosyal Hizmetler 
Daire Başkanlığı tarafından Gündoğ-
muş, Elmalı ve Döşemealtı’nda da aşure 
dağıtımı yapıldı.  Büyükşehir ekipleri, 
Elmalı merkez Yeşil Camii önünde de bin 
500 vatandaşa aşure ikramı gerçekleştir-
di. Sosyal Hizmetler Dairesi Başkanlığı 
personeli tarafından ikram edilen lezzetli 
aşurelerden almak isteyen vatandaşlar 
uzun kuyruk oluşturdu. 

ETKİNLİK YOĞUN İLGİ GÖRDÜ 
Antalya Büyükşehir Belediyesi Döşeme-
altı’nda da aşure dağıtımı yaptı. Aşure 
dağıtımı Döşemealtı Yeniköy Pazar 
yerinde gerçekleştirildi. Etkinlik yoğun 
ilgi gördü. Döşemealtı Belediye Başkanı 
Menderes Dal da etkinliğe katılarak kendi 
elleriyle vatandaşlara ikramda bulundu. 
Antalya Büyükşehir Belediyesi tarafından 
Gündoğmuş ilçe meydanında bin 500 
kişilik aşure vatandaşlara ikram edildi. 
Alanya Aşevi tarafından hazırlanan aşure-
leri afiyetle yiyen vatandaşlar Büyükşehir 
Belediyesi’ne teşekkür etti.  n DHA

Büyükşehir’in 
aşure ikramları 
sürüyor   
 

Antalya Büyükşehir Belediyesi Doğal Ya-
şam Parkı’nda bulunan Bengal kaplanlar 
için Dünya Kaplan Günü’ne özel olarak 
etten yapılmış pasta hazırlandı.Kaplanlar, 
karışık etlerden oluşan bu özel pastayı 
afiyetle yedi. Yaşadıkları habitatların ko-
runması ve kaplanlarla ilgili farkındalığın 
artırılması amacıyla her yıl 29 Temmuz’da 
kutlanan Dünya Kaplan Günü Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi Doğal Yaşam Parkı’n-
da da unutulmadı. Bu özel günde bakıcı-
ları tarafından parkta bulunan ikiBengal 
kaplanı için karışık etten 12 kilogramlık 
pasta hazırlandı. Doğal Yaşam Parkı’ndaki 
erkek ve dişi Bengal kaplanı, pastalarını 
afiyetle yedi. Ayrıca kaplanların biyolojik 
adaptasyonu ve yaşamları hakkında bilgi 
edinebilmeleri için hafta boyunca çocuk 
ziyaretçilere Doğa Sınıfı içerisinde çeşitli 
bilgilendirme etkinlikleri düzenlenecek.

KAPLANLARA ÖZEL İLGİ 
Antalya Doğal Yaşam Parkı Şube Müdürü 
Veteriner Hekim Dr. Aygül Arsun,Bengal 
kaplanlarının neslinin tehlike altında ol-
duğunu belirterek Doğal Yaşam Parkı’nda 
bulunan iki kapana sıcak yaz aylarında 
özel bir şekilde ilgi ile baktıklarını belirtti. 
Arsun, “Kaplanların daralan yaşam alan-
larından dolayı soyları tükenme tehlikesi 
altında. Bizde bir çift Bengal kaplanına 
ev sahipliği yaparak korumamız altında 
tutuyoruz. 1 hafta boyunca sürecek özel 
etkinliklerimiz gerçekleşecek. Havalarında 
sıcak geçmesi nedeniyle kaplanlarımızın 
serinlemesi için havuzlarına buz kalıpları 
atıyoruz ve özel fıskiye sulama sistemleri 
ile kaplanların ferahlamasını sağlıyoruz” 
dedi. n Bülten  / Büyükşehir Belediyesi

Bengal kaplanları 
için etten 
pasta yapıldı 



REKLAMLARINIZ İÇİN

   

Yıl: 21  Sayı: 6132    31 Temmuz 2024 ÇARŞAMBA

İmtiyaz Sahibi
RG Gazetecilik Matbacılık Reklamcılık 

Tic. San. Ltd.Şti. adına 
RASİM GÜNDÜZ

S. Yazı İşleri Müdürü                          

Fikret GÜLCÜ
Grafik Tasarım                      

Abdullah YÜKSEL

Adres    : Altındağ Mah. Güllük Cad.   
   83/7 H. Eren Apt. Kat:3  ANTALYA
Tel  : 0 242. 244 30 45 Faks : 0 242. 244 06 82
Mail  :gazetekorfez@gmail.com

KURULUŞ: 9 TEMMUZ 2003

Yayın Türü            : Yerel Süreli

Basıldığı Yer          : Arslan Güneydoğu Gazetecilik 

Matbaacılık ve Kağıtçılık A.Ş. Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. 

No: 91 Muratpaşa / ANTALYA  Tel : 0 242 340 09 15

Abone Dağıtım : Metin Aşula/Kurye Bilge Tel: 244 47 19 
Bayii Dağıtım   : Altun Yayın Dağıtım     Tel: 326 34 66

Resmi İlan st x cm fiyatı : 140 TL
Abone Fiyatı: 1 Yıllık   : 5.000 TL    

Antalya Körfez Gazetesi ve eklerinde yayınlanan yazı, haber, 
fotoğraf ve görsellerin her türlü telif hakkı RG Gazetecilik Matb.

Rekl. Tic. San. Ltd. Şti.’ye aittir. İzin alınmadan, 
kaynak gösterilerek dahi iktibas edilemez.

UETS: 15012-10771-03778

3     
SAYFA

ÇARŞAMBA
SICAKLIK

39 C0

PERŞEMBE
SICAKLIK

36 C031 Temmuz 2024 ÇARŞAMBA

Yangın yeri inceleme uzmanı 
ve 41 yıl görev yaptıktan 
sonra Akdeniz Üniversitesi 
Teknik Bilimler Meslek 

Yüksek Okulu Sivil Savunma ve 
İtfaiye Programı’ndan emekli olan Dr. 
Öğretim Üyesi Saadet Alkış, yangı-
nın çıktığı alanlara giderek kriminal 
çalışmalar yapıyor. Alkış, son olarak 
Antalya’nın Serik ilçesinde 81 hektar 
alanın zarar gördüğü yangından sonra 
açıklamalarda bulundu. 

EN TEHLIKELI FAKTÖR, INSAN
Nem oranının azalmasıyla yangın 
çıkma ihtimalinin artabileceğine dikkat 
çeken Saadet Alkış, yangınların çıkma 
nedenini şu şekilde sıraladı: “Son 
haftalarda orman yangınları çıkmaya 
başladı, öncesinde ortamda nem çoktu. 
Havadaki nem yüzde 40’ın altına in-
meye başlayınca ormanlar için tehlike 
sinyali başlıyor, yüzde 10 civarında 
hava iyice kuruyor ve poyraz estiği 
vakit en ufak bir kıvılcım geniş alanları 
yok ediyor. Başlıca nedeni, bölgemiz-
deki elektrik hatları ama sırf elektrik 
hatları diyemeyeceğim. Çünkü, şu an 
da normal gölgede bile 45 -50 dereceyi 
yaşayan bir sıcaklık iklimine sahibiz, 
bu teller esniyor,  birbirine çarpabi-
liyor ve kıvılcıma neden oluyor. Bu 
bilinen bir etken ama bunun başındaki 
en tehlikeli etken insan faktörümüz, 
vatandaş nefes alabilmek için açık 
alanlara gidiyor ama orada kendisiyle 
beraber getirdiği tehlikenin farkında 
değil. Milletçe bir mangal keyfimiz var, 
mangallar yenirken çok keyifli ama son-
rasında ne yapacağımıza dair yeterince 
güvenlik önlemi almıyoruz.” 

IKLIM DEĞIŞIKLIĞI DÜNYA ÇAPINDA 
KRIZ NEDENI 
Orman yangınlarının sadece Türkiye’ye 
özgü olmadığının altını çizen yangın 
yeri inceleme uzmanı Alkış, ilkim 
değişikliği nedeniyle birçok ülkenin 
yangınla mücadele ettiğini açıkladı. 
Akdeniz’in ana bitki örtüsü olan Kı-
zılçamın da kolay tutuşması nedeniyle 
yangınların sıçradığını kaydeden Alkış, 
yangınların nedenini tespit ederken 

öncelikli olarak meteoroloji raporları 
aldıklarını ifade etti. 

ORMAN YANGINLARI, EN ÇOK 
YERLEŞIM BÖLGELERINE YAKIN
 YERLERDE ÇIKIYOR
27 yıldır yangın incelemesi yapmak 
için sahada çalıştığını belirten Alkış, 
“Kriminal alandaki tüm incelemelerde 
ana etkenimiz çıktığı bölgeyi bulmak, 
çıktığı bölgeden itibaren yayılır. Çok 
geniş bir çemberle başlarız, sonra 
daralta daralta delilleri odak noktası-
na gelmeye çalışırız. Bina yangınları, 
orman yangınları, araç yangınları 
bunların hepsinin kendine ait inceleme 
karakteristik özellikleri vardır. Örneğin; 
gündemde olan orman yangını ince-
lerken, öncelikle yaşandığı saat için 
meteorolojiden rapor alırız. Yangın baş-
ladığı an veya ilerlediği an da rüzgarın 
yönü bazen dönüyor, kuzeyden eserken 
batıya yön alıyor. Rüzgar yönlerine, 
ağaçlardaki hasar şekillerine bakıyoruz. 
Ana merkezde çok fazla madde yandığı 
için oralar çok açılıyor. Topoğrafik yapı 
nedeniyle orman yangınları dikeye doğ-
ru da ilerleyebilir. Orman yangınlarını 
incelerken bir diğer önemli konu; çevre-
de yerleşim alanlarının olup olmadığı. 
Çünkü yerleşim alanlarında insanlar 
yaşıyor ve insanlar doğayı hoyratça kul-
lanıyor. Kurumuş yaprakları yakabili-
yor, kendine bir bahçe açmaya çalışıyor, 
hayvanlarını yaymaya çalışıyor, bir 
rüzgar estiği vakit bu kıvılcım belki 
ormana sıçrayabilir diye düşünmüyor. 

27 senedir bu alanda çalışıyorum, or-
manların daha çok yerleşim bölgelerine 
yakın yerlerde çıktığını tespit ettim ve 
bunlarda da hep insanların aktiviteleri 
var. Yangın çıkmasında; artıkları yok 
etmelerini, mangal yapmalarını, koru-
masız güvenliksiz bacaları kullanmala-
rını vb. birçok ihmalkar konuyu neden 
olarak sayabilirim. Bir tek kıvılcım, 
günlerce acıyarak baktığımız o büyük 
devasa felaketi meydana getirebiliyor.” 
diye konuştu. 

HALKIMIZ BIRAZ FEDAKARLIK ETSIN
  Antalya Orman Bölge Müdürlüğü çalı-
şanlarıyla birlikte Akdeniz Üniversitesi 
hocalarının 2008 yılında yangınların 
önlenmesi için bir çalışma yaptığını 
hatırlatan Saadet Alkış, çalışma kapsa-
mında yaz sezonundan güz sezonuna 
kadar ormanların kapatılması önerisinde 
bulunduklarını dile getirdi. Alkış, şöyle 
devam etti: “O dönemki rektörümüz 
denetiminde Orman Bakanlığı’na 18 
maddelik bir çalışma raporu verdik, 
bunların en başında da “Yeşil sıkı 
güvenlik” diye kendimizce isimlendir-
diğimiz bir maddeyi koyduk. Yaz se-
zonundan başlayıp güz sezonuna kadar 
ormanlara giriş çıkışın yasaklanmasını 
talep ettik. Çünkü, çok nüfuslu bir 
ülkeyiz. Talebimiz hoş karşılanmaya-
bilir ama mirasımız yok oluyor. Ayrıca 
elektrik hatlarının yeraltına alınması, o 
bölgelerde yaşayan yerel halkın muh-
tarlıklar denetiminde orman yangınla-
rına karşı bilinçlendirilmesi gerekiyor. 
O tarihlerdeki devlet yöneticilerine 

raporu ilettik hatta üniversitemize gelen 
bakanımıza da ilettik. O rapordan bir iki 
madde hayata geçmiş olsaydı, bu kadar 
hasarlı yangınlarımız olmayabilirdi. 
Çok önemli bir sahil şeridine sahibiz, 
sahilde de piknik alanları yer alıyor, 
kontrollü şömineler yapılmış. Halkımız 
ormanlar neden yanıyor diye üzülmesin, 
ben ne yaptım diye kendilerine sorsun, 
biraz fedakarlık etsin” 

YEŞIL SIKIYÖNETIM ÖNERISI 
  Vatandaşlara ateş çıkarabilecek 
herhangi bir aracı ormanlık bölgede 
kullanmamaları yönünde çağrıda bulu-
nan Saadet Alkış, geçmişte Antalya’da 
ormanlarda ateş yakmanın yasak olduğu 
bir dönem yaşandığını ve bu dönemde 
hiç afet çıkmadığını vurguladı. Alkış, 
konuşmasını şu şekilde tamamladı: “Bir 
dönem Antalya’da ormanlarda ateşli iş 
yapılmadı ve o senelerde yangın çık-
madı. İnsan sirkülasyonu durdurulacak, 
yeşil sıkıyönetim ilan edilecek. Çün-
kü, bir ağacın yetişmesi yılları alıyor. 
Antalya’nın şanslı durumu ise yanan 
ormanlık alanlarda kozalakların tohum-
ları toprağa düştüğünde, kendi kendini 
yetiştirme yeteneğine sahip, çimlenmesi 
çok kolay. 
Orman kendini çoğaltmak için yangına 
da ihtiyaç duyabiliyor, çünkü kozalakla-
rın açılması 250 santigrat derecelik bir 
sıcaklığa ihtiyaç duyabiliyor ama tabii 
ki çok zaman geçip eski halini alması 
gerekiyor, bu da yeni nesilleri yeşilden 
mahrum bırakıyor. O yüzden iyi koru-
mak gerek.”  n İHA

YANGINLARI ÖNLEMEK IÇIN 
yeşil sıkıyönetim ilan edilsin   
Türkiye’nin ilk kadın yangın yeri inceleme uzmanı ve Akdeniz Üniversitesi’nden emekli Dr. Öğretim Üyesi Saadet Alkış, 27 yıldır 
Antalya’da yangınların çıkış nedenini tespitinde görev alıyor. Öncelikle yangının çıktığı bölgeyi bulduklarını kaydeden Alkış, 
yangının çıktığı saat için meteoroloji raporu aldıktan sonra bölgenin yerleşim yeri olup olmadığına dikkat ettiklerini ifade etti

Antalya Büyükşehir Belediyesi, Serik 
Yumaklar Mahallesi’nde meydana 
gelen yangın sonucu mağdur olan 

üreticilerin ihtiyaçlarının belirlenmesi 
ve gerekli yardımların yapılabilmesi 
için çalışmalara başladı. 

Yangında zarar gören vatandaşlara 
destek olmak için hızla harekete 
geçen Tarımsal Hizmetler Dairesi 
Başkanlığı ekipleri bölgede ön hasar 
tespit çalışması yaptı. 

YANGIN BÖLGESINDE HASAR 
TESPITI YAPILIYOR
Büyükşehir ekipleri, üreticilerin 
kayıplarını telafi etmek için yangın 
bölgesinde zarar gören vatandaşları 
dinledi. Ekipler, zarar gören tarım 
alanlarında hasar tespiti gerçekleştir-
di. Yangında evi, kümes hayvanları, 
hayvan yemleri ve seraları zarar 
gören üreticiler kendilerini yalnız 
bırakmayan Büyükşehir Belediye 
Bakanı Muhittin Böcek’e teşekkür 
etti. n BÜLTEN / BÜYÜKŞEHİR 
BELEDİYESİ

Büyükşehir 
yaraları 
sarmak için 
kolları sıvadı

ANTALYA’DA kırmızı ışık ihlali yapan 
lüks aracın neden olduğu zincirleme trafik 
kazasında ortalık savaş alanına döndü. 
Kaza nedeniyle trafik uzun süre kilitlendi.  
Kaza, Antalya’nın Manavgat ilçesi Antalya 
Caddesi üzerinde meydana geldi. Yapay 
Şelale istikametinden gelip Sarı Köprü 
istikametine seyir halindeki Abdurrahman 
S.’nin kullandığı 07 DUB 282 plakalı Audi 
marka otomobil Jandarma kavşağına gel-
diğinde kırmızı ışık ihlali yaptı. Kırımızı 
ışık ihlali sonrası Abdurrahman S.’nin 
kullandığı lüks araca önce Hisar Caddesine 
dönmekte olan Kemal K.’nın kullandığı 07 
ZZ 797 plakalı Mercedes marka otomobil 
yandan çarptı. Ardından da Antalya Cadde-
sine çıkmakta olan Servet Güneş’in kullan-
dığı Peugeot marka otomobille çarpıştı. 

TRAFIK UZUN SÜRE KILITLENDI 
Kazada 07 DUB 282 plakalı otomobil-
de yolcu olarak bulunan Gizem Çoban 
yaralanırken, 112 sağlık ekiplerinin olay 
yerindeki müdahalesinin ardından hastane-
ye kaldırılan yaralının sağlık durumunun 
iyi olduğu bildirildi. 
Kazanın ardından kaza yapan araçların 
yolu ve kavşağı kapatması nedeniyle 
jandarma kavşağında trafik kilitlendi. 
Yollarına devam edemeyen araç sürücüleri 
ve araçlardaki yolcular araçlarından inerek 
kaza yapan araçları incelediler. Araçların 
yoldan kaldırılması ve yolun temizlenmesi-
nin ardından yol trafiğe açıldı. n İHA

Ortalığı savaş 
alanına çevirdi 

Antalya’da maddi 
hasarlı kaza ince-
lemesi sırasında 
aracıyla trafikte 
tehlike oluşturulan 
otomobil sürücüsünü 
durduran polis, genç 
otomobil sürücüsüne 

dakikalarca nasihat etti. Trafik polisine daha 
dikkatli olacağına dair söz veren genç sürücü 
küçük bir ceza ile kurtuldu.  İlginç olay, 
Antalya’nın Manavgat ilçesinde meydana 
geldi. Hasan Ali Yücel Caddesi ile Çevreyolu 
kesişiminde meydana gelen maddi hasarlı 
kazanın ardından araç sürücülerine yardım 
eden trafik ekipleri, süratli bir şekilde gelerek 
diğer sürücüler için tehlike oluşturan ve kaza 
tehlikesi atlatan Murat Şaşmaz’ın kullandığı 
07 VEZ 61 plakalı otomobili durdurdu. Evrak-
ları incelenen ve yapılan alkol kontrolünde 
alkolsüz olduğu belirlenen genç sürücüye 
trafik polisi  uzun süre nasihat etti. 

 GENÇ SÜRÜCÜYE TRAFIK 
POLISINDEN NASIHAT 
  Genç sürücüye, olaya kendi gözleriyle şahit 
olduğunu belirten trafik polisi “Kullandığın 
aracın özelliklerini bilmelisin, Aracınla viraja 
girerken hızını düşürürsen aracın spin atıp di-
ğer araçlar için tehlike oluşturmazdı. Bundan 
böyle araç kullanırken daha dikkatli olmalı, 
hız yapmamalısın. Eğer ani şerit değiştir-
mesen ve aracının hızını ayarlamış olsan az 
önce yaşadığın kaza tehlikesini yaşamazdın” 
dedi. Trafik ekipleri genç sürücüye emniyet 
kemerinin takılı olmamasından ve aracın 
hızını ayarlamamaktan bin 380 TL para cezası 
uyguladı. n İHA

Az ceza 
çokça 
nasihat 

BURDUR İl Emniyet Müdürlüğü tarafın-
dan, aranan şahısların yakalanmasına yöne-
lik sürdürülen çalışmalar kapsamında, 19 
yıl 8 ay hapis cezasıyla aranan Hüseyin E. 
yakalanarak tutuklandı.   Burdur İl Emniyet 
Müdürlüğü Asayiş Büro Amirliği ekipleri, 
aranan şahısların yakalanmasına yönelik 
yapılan çalışmalar kapsamında; kasten 
yaralama, kamu malına zarar verme, görevi 
yaptırmamak için direnme suçlarından 19 
yıl 8 ay hapis cezasıyla aranan Hüseyin 
E. (34) isimli şahsı, Çendik köyü Esengöl 
mevkisinde saklandığı evde yakaladı. Adli 
makamlara sevk edilen Hüseyin E., tutuk-
lanarak cezaevine gönderildi.  n İHA

20 yıl hapis 
cezasıyla aranan 
şahıs yakalandı   
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Kaleiçi Estetik Değerlendirme 
Toplantısı Vali Hulusi Şahin 
Başkanlığında gerçekleşti-
rildi. İlgili kurum ve kuruluş 

yetkililerinin katılımıyla gerçekleştirilen 
toplantıda daha estetik bir Kaleiçi için 
yapılması gerekenler masaya yatırıldı.
Kaleiçi Antalya’nın gündemi olmaya 
devam ediyor. Bir süredir daha güzel 
ve yaşanabilir bir Kaleiçi hedefiyle Vali 
Hulusi Şahin’in başkanlığında gerçek-
leştirilen çalışmalar tüm hızıyla devam 
ediyor. Güvenlik, temizlik, gürültü ve 
trafik gibi konuların masaya yatırılması-
nın ardından Kaleiçi’nin estetik yönden 
de sorunsuz bir görünüme kavuşturul-
ması için Kaleiçi Estetik Değerlendirme 
Toplantısı gerçekleştirildi. Antalya 
Valisi Hulusi Şahin’in başkanlığında 
gerçekleştirilen toplantıya, Büyükşehir 

Belediye Başkanı Muhittin Böcek, Vali 
Yardımcısı Aydın Abak, Muratpaşa 
Kaymakamı İhsan Kara, Sahil Güvenlik 
Antalya Grup Komutanı Sahil Güven-
lik Yarbay Tolga Coşkun, İl Emniyet 
Müdürü Orhan Çevik, Muratpaşa 
Belediye Başkanı Ümit Uysal, ilgili 
kamu kurumlarının müdürleri ve STK 
temsilcileri katıldı.

“KALEIÇI BÜYÜK BIR DEĞER”
Antalya Valiliğinde gerçekleştirilen 
toplantı açılışında konuşan Vali Hulusi 
Şahin, “Kaleiçi’nin Antalya için büyük 
bir değer ve bu değerin korunması için 
tüm imkânları seferber edeceğiz” dedi. 
Tarihi Kaleiçi ile ilgili çalışmalarının 
devam edeceğini belirten Vali Şahin, 
“Kaleiçi ile ilgili Mayıs ayında Kaleiçi 
Değerlendirme Toplantısı ve Kaleiçi 

Denetim Toplantısı gerçekleştirmiştik. 
Bu toplantılarda Kaleiçi’nin altyapı 
yetersizlikleri, çevresel sorunları, 
estetik kaygıları ve trafik yoğunluğu 
gibi sorunlarına yönelik düzenleme-
leri belirlemek üzere çalışma grupları 
oluşturduk. Bugün gerçekleştireceği-
miz Kaleiçi Estetik Toplantımızda ise, 
uygulamaya koyduğumuz kararların 
ne aşamada olduğunu ve Kaleiçi’nin 
estetik yapısı ile ilgili sorunlara yönelik 
düzenlemeleri değerlendireceğiz” dedi. 
Kaleiçi’yle ilgili kurum ve kuruluşların 
yetkililerinden sorumluluk alanlarıyla 
ilgili bilgi ve çözüm önerilerini de alan 
Vali Hulusi Şahin, ilgililerin hazırla-
yacağı raporların ve yapılan çalışma-
ların değerlendirileceği çözüm odaklı 
toplantıların devam edeceğini belirtti. 
n ERTUĞRUL GÜN

Kaleiçi seferberliği
Antalya’da kentin en önemli noktalarından birisi olan Kaleiçi’nde yaşanılan sorunlar kurumları harekete ge-
çirdi. İlgili kurum ve kuruluş yetkililerinin katılımıyla gerçekleştirilen toplantıda daha estetik bir Kaleiçi için 
yapılması gerekenler masaya yatırıldı.Antalya Valiliğinde gerçekleştirilen toplantıda Vali Hulusi Şahin, “Ka-
leiçi’nin Antalya için büyük bir değer ve bu değerin korunması için tüm imkânları seferber edeceğiz” dedi.

Vali
Hulusi 
Şahin

ÇEKYA’nın başkenti Prag’da 
Türkiye Cumhuriyet’inin kuruluşu-
nun ve iki ülke arasında diplomatik 
ilişkilerin başlamasının 100’üncü 
yılı dolayısıyla ‘Çek-Türk İş Birliği 
Parkı’ haziranda açıldı. Parka, 
Prag 6 Belediyesi ve Muratpaşa 
Belediyesi dostluğunun bir simgesi 
olarak Anadolu’dan getirilen meşe 
palamudu ekildi. 

BENZERI AÇILACAK
Açılışın ardından Muratpaşa Bele-
diye Başkanı Ümit Uysal, kardeş 
kent Prag 6’da açılan Çek-Türk 
İş Birliği Parkı’nın bir benzerinin 
‘karşılıklılık’ esasınca Muratpa-
şa’da da açılacağını söyledi. Bele-
diye meclisi, Türk-Çek İş Birliği 
Parkı için yer arayışını tamamladı. 
CHP ve Ak Partili üyelerden oluşan 
İsim Verme Komisyonu, Fener 
Mahallesi’nde 1939-1940 sokakları 
kesişiminde yer alan park alanına 
Türk-Çek İş Birliği Parkı verilme-
sine karar verdi. Komisyon kararı, 
2 Ağustos Perşembe saat 14.30’da 
toplanacak belediye meclisince 
oylanacak. Türk-Çek İş Birliği 
Parkı için seçilen alan 2 bin 300 
metrekare genişliğe sahip. Park 
ekim ayında düzenlenecek Kaleiçi 
OldTown Festivali’nde açılacak.  
n BÜLTEN / MURATPAŞA 
BELEDIYESI

Türk-Çek İş Birliği 
Parkı’nda sona gelindi
Antalya’da Mu-
ratpaşa Belediye-
si’nin kardeş kenti 
Çekya’nın Prag 
6’da açılışı yapılan 
Çek-Türk İş Birliği 
Parkı’nın benzeri 
Fener Mahalle-
si’nde kurulacak. 
1939-1940 sokak-
ları kesişiminde 
yer alan park Kale-
içi OldTown Festi-
vali’nde açılacak. 

MEMLEKET Partisi Muratpaşa İlçe 
Başkanlığı 2. Olağan kongresini şölen 
havasında gerçekleştirildi. İlçe başkan-
lığına seçilen Hasan Öder, kongreye 
katılan herkese teşekkür etti. Kongre-
nin hemen ardından parti çalışmalarına 
başlayan Öder ve yönetim kurulu başarı 
endeksli adımlar atılacağını duyurdu. 

MEMLEKET PARTISI DOLU DIZGIN
Memleket Partisi Muratpaşa İlçe Baş-
kanlığı kongresi tamamlandı. Coşku 
içerisinde geçen kongrenin ardından 
ilçe başkanlığına Hasan Öder seçildi. 
“Memleket Partisi olarak siyasi çalış-

maların dolu dizgin aralıksız bir şekilde 
sürdüreceğiz” diye konuşan Öder açık-
lamalarında şu ifadelere yer verdi:
“Memleket Partisi Antalya genelinde 
ve Muratpaşa ilçemizde çalışmalarını 
sürdürüyor. Yeni bir kongre gerçek-
leştirdik ve partimize yeni bir heyecan 
kattık. Partimizin ilçemizde ve Antalya 

genelinde başarılı olabilmesi için var 
gücümüzle çalışacağız.”

YÖNETIM KURULU 
ÇALIŞMALARINA BAŞLADI
Memleket Partisi Muratpaşa İlçe Yöne-
tim Kurulu şu isimlerden oluştu:
“Aksengül Erüklü, Ali Çelik,  Ayhan 
Apak,  Aziz Atuk, Aziz Kapçak,  Emre 
Coşkun,  Enes Yıldırım,  Engin Ayçi-
çek,  İsmail Çetinkaya,  İsmet Güleç, 
Kenan İlçektuğ,  Mehmet Eren Gazi,  
Nuray Özsütçü,  Nuriye Şeker,  Samet 
Şahin,   Şan Tuğrul Şahinoğlu,  Ümit 
Akduman,  Yusuf Koz.”

n BÜLENT ÖNER

Memleket Partisi Muratpaşa 
HASAN ÖDER’E EMANET
Memleket Partisi Muratpa-
şa 2. Olağan Genel Kurulu 
tamamlandı. Yapılan genel 
kurulda Hasan Öder ilçe 
başkanlığına seçildi. 

ANTALYA’NIN Kumluca ilçesinde Yük-
seköğretim Kurumları Sınavı’nda (YKS) 
Türkiye genelinde ilk 1000’e giren raporla-
ma Kaymakam Tekin Erdemir tarafından 
altın ile ödüllendirildi. Haziran ayında 
yapılan YKS’de ilk 1000’in içerisine 
girmeyi başaran Kumluca’daki 3. öğrenci 
ödülü verildi. 

Kumluca Kaymakamlığı Toplantı Salo-
nu’nda, Kaymakam Tekin Erdemir, İlçe 
Milli Eğitim Müdürü Yusuf Tekdemir, okul 
müdürleri, randevu ve ailelerin katılımı 
ile gerçekleşen programda Emirhan Tuna, 
Eren Şeker ve Şeyma Güden’e hediyeler 
takdim edildi. Türkiye genelinde YKS’de 
ilk 1000’e giren Eren Şeker üniversitele-
rinin tanıtım etkinliklerine katılmak üzere 
İstanbul’da olduğu için törenlere katıla-
madı.

DAHA YÜKSEK SEVIYE 
Kaymakam Tekin Erdemir, “Çocukla-
rımızın başarısında emeği geçen başta 
öğretmenlerimiz olmak üzere ailelerine ve 
tüm eğitim camiamıza teşekkür ediyoruz. 
İnşallah her geçen gün artan bir başarı ora-
nı ile eğitimimizi daha yüksek seviyelere 
çıkaracağız. Allah kalsın bahtını açık etsin. 
Daha güzel bir hayat onlara olsun” dedi. 
İlçe Milli Eğitim Müdürü Yusuf Tekdemir 
de “Kumluca’dan Türkiye genelinde ilk 
50 bin içinde en az bir alanda toplam 121 
öğrencimiz yer almıştır. Bu başarıda eğitim 
öğretime hassasiyetle önem veren Sayın 
Kaymakamımızın katkıları büyüktür. Bu 
sonuçta hepimizini mutlu olmuştur. Öğ-
rencilerimizin üniversite mezunu olduğu 
günler merakla beklenen şeyler ve hepsini 
yine takip ediyor. bizim ve ailelerimizin 
geleceği ve umarım onlar olacaktır” diye 
konuştu. n DHA

YKS’de başarılı 
performans ödülü

KEPEZ ve Kumluca ilçele-
rinde jandarma ekiplerince 
vatandaşlara KADES uy-
gulaması hakkında bilgiler 
verildi, ‘Kadına el kalkamaz’ 
pankartı açılarak broşür 
dağıtıldı.  Kepez ve Kumluca 
İlçe Jandarma Komutanlıkları 
personelince Kumluca ilçe-

sinde şenlik alanı ile Kepez 
ilçesinde motodrag yarışla-
rında vatandaşlara “KADES” 
uygulaması hakkında bilgilen-
dirme faaliyetinde bulunuldu. 
Ekipler, vatandaşlarla birlikte 
‘Kadına el kalkamaz’ pankartı 
açarak, broşür dağıtımı da 
gerçekleştirdi. n IHA

‘Kadına el kalkamaz’ 
pankartıyla mesaj verdiler 
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Antalya’nın en 
çok okunan 
ve takip edilen 
Körfez Gazetesi 

önceki gün çıkan sayı-
sında Kemer’de Çıralı ve 
Olimpos bölgelerinde Aile 
Sağlığı Merkezi ve 112 Acil 
Çağrı Merkezi İstasyonu 
sorununu gündeme getirdi. 
Antalya’nın gözde turizm 
merkezlerinden biri olan 
Kemer Çıralı, 30 bin yatak 
kapasitesine sahip olmasına 
rağmen sağlık hizmetlerinde-
ki yetersizlik nedeniyle büyük 
sıkıntılar yaşıyor. Bölgede 
yaşayanlar, sağlık ocağı 
ve 112 Acil Çağrı Merkezi 
istasyonunun olmamasından 
dolayı endişeli. Çıralı Mahalle 
Muhtarı Salih Sarıca, özellikle 
yaz aylarında ve hafta sonla-
rında nüfusun önemli ölçüde 
arttığını belirterek bu durumun acil 
sağlık hizmetlerine olan ihtiyacı daha 
da artırdığını vurguladı.  Sarıca, sağlık 
hizmetlerindeki eksikliklerin yanı sıra, 
112 Acil Çağrı Merkezi istasyonunun 
da bulunmaması nedeniyle acil durum-
larda müdahale süresini uzadığına dik-
kat çekti. Mahalle sakinleri, boğulma 
vakaları ve diğer acil sağlık sorunla-
rında ambulansların ulaşmasının uzun 
sürdüğünü belirterek, bu durumun insan 
hayatını riske attığını ifade etmişti.

KÖRFEZ GÜNDEME GETIRDI, CHP’LI 
VEKIL MECLISTE TAŞIDI
Bölgede yaşanan sorun bu kez de CHP 
Antalya Milletvekili Aliye Coşar meclis 
kürsüsüne taşıdı.  Coşar, Sağlık Bakanı 
Memişoğlu’na Çıralı ve Olimpos 
bölgelerinde Aile Sağlığı Merkezi ve 
112 Acil Çağrı Merkezi İstasyonu’nun 
bugüne kadar açılmamasının nedenleri-
ni sordu.Ulupınar mahallesinde bulunan 
Çıralı’ da 30 bin yatak kapasitesine 
sahip turistik tesisler olduğuna dikkat 
çeken Coşar, “1074 vatandaşımız yaz, 
kış yaşamlarını Çıralı’ da sürdürmekte-
dir. Sadece hafta sonları Çıralı bölge-
sinde sadece hafta sonu tatilcilerinin 

gelmesiyle nüfus 15 bin kişiyi 
bulmaktadır. Tüm tatilcilerle bu rakam 
30 bin kişiye kadar da çıkmaktadır.
Çıralı’ nın hemen batısında bulunan 
Olimpos Antik kentine gelen turistleri 
de eklediğimizde bölge nüfusu 50 bin-
lere dayanmaktadır.Çıralı’ da Aile Sağ-
lığı Merkezi ve 112 Acil Çağrı Merkezi 
istasyonunu bulunmamaktadır.Bölgeye 
en yakın sağlık kuruluşu 17 kilomet-
redir. Yeterli ve hızlı sağlık hizmeti 
alamadıklarından dolayı bölgede ya-
şayan ve tatile gelen halkımız oldukça 
sıkıntılar yaşamaktadırlar.Sağlığını artık 
riske atmak istemeyen bölge halkımızın 
bu talebi zorunlu hale gelmiştir. Nüfusu 
bu kadar yoğun olan bir bölgede Aile 
Sağlığı Merkezinin ve 112 Acil Çağrı 
Merkezinin hayata geçirilmesi toplum 
sağlığı için son derece önemlidir” dedi. 

“INSAN HAYATI RISKE ATILACAK BIR 
KONU DEĞILDIR”
CHP’li Coşar, “Sağlık hizmetlerindeki 
eksikliklerin yanı sıra, 112 Acil Çağrı 
Merkezi istasyonunun da bulunmaması 
nedeniyle acil durumlarda müdahale 
süresi uzamaktadır. Mahalle sakinleri, 
boğulma vakaları ve diğer acil sağlık 
sorunlarında ambulansların ulaşmasının 

uzun sürmesinden dolayı insan hayatı 
riske girmektedir” ifadelerine yer verdi.  

SORU ÖNERGESI VERDI
CHP Antalya Milletvekili Aliye Coşar, 
Sağlık Bakanına verdiği soru önergesin-
de şu sorular yer aldı: “Bölge halkının 

Aile Sağlığı Merkezi ve 112 Acil Çağrı 
Merkezi talepleri konusunda bugüne 
kadar neden bir somut adım atılmamış-
tır?Bölgede 2023 ve 2024 yıllarında Ba-
kanlığınızın ilgili birimleri kaç acil vaka 
durumu ulaşmıştır? Zamanında müda-
hale edilemediği için yaşanan can kaybı 
var mıdır? Buna ilişkin veriler nedir?-
Bölgede halkının Anayasal bir hak olan 
sağlık hizmetlerinde yararlanmasını 
engelleyen bu eksiklik ne zaman gideri-
lecektir?  Çıralı ve Olimpos bölgesinin 
turizm potansiyelinin yüksek olması 
ve her yıl binlerce turisti ağırlaması 
nedeniyle sağlık hizmetlerinin iyileşti-
rilmesinin önem taşıdığı görülmektedir. 
Bakanlığınız bu hizmetlerin verilmesi 
için gerekli sağlık birimlerinin kurulma-
sı konusunda neden duyarsız kalmak-
tadır? Bu bölge halkını cezalandırmak 
anlamına gelmez mi?  Aile Sağlık 
Merkezi’ nin ve 112 Acil Çağrı Merke-
zi’ nin bulunmayan Çıralı ve Olimpos 
bölgesi ve diğer turizm bölgelerinde de 
turizm potansiyelinin yüksek olması 
ve her yıl on binlerce turisti ağırlaması 
nedeniyle sağlık hizmetlerinin iyileşti-
rilmesi gerekliliği bakanlığınız için ne 
kadar önemlidir?” 
n Özel haber/Ertuğrul Gün

Körfez gündeme getirdi 
CHP’li vekil meclise taşıdı
CHP Antalya Milletvekili Aliye Coşar, Körfez Gazetesinin gündeme getirdiği Çıralı ve Olimpos 
bölgelerinde Aile Sağlığı Merkezi ve 112 Acil Çağrı Merkezi İstasyonu eksikliğini meclis kürsü-
süne taşıdı. Coşar, Sağlık Bakanı Memişoğlu’na Çıralı ve Olimpos bölgelerinde Aile Sağlığı Mer-
kezi ve 112 Acil Çağrı Merkezi İstasyonu’nun bugüne kadar açılmamasının nedenlerini sordu.

CUMHURIYET Halk Parti-
si(CHP), Kepez İlçe Başkanlığı 
tarafından aşure etkinliği düzenlen-
di. İlçe binası önünde düzenlenen 
etkinlikte, aşureler kaynadı, bereket 
paylaşıldı. CHP Kepez İlçe örgütü-
nün aşure etkinliğine katılan Kepez 
Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, 
dev kazanlarda pişirilen aşureyi 
kendi elleriyle yol arkadaşlarına ik-
ram etti. Aşure etkinliğinde konuşan 
Başkan Kocagöz, bu ayın birlik ve 
beraberlik ayı olduğunu hatırlattı. 
CHP Kepez İlçe örgütünün düzenle-
diği aşure etkinliğinde bir arada ol-
manın mutluluğunu yaşadığını dile 
getiren Başkan Kocagöz, “Aşure, 
farklılıkların aynı kazanda piştiği, 
birlik ve beraberlik ayıdır. Biz biriz, 
aynı sazın telleriyiz, aynı ağacın 
yapraklarıyız. Irk veya mezhep 
farkı gözetmeksizin hep birlikteyiz. 

İlk önce insanız. Cumhuriyet Halk 
Partisi olarak iktidara çok yakınız 
ve bunun tek yolu, birlik ve beraber-
liğimizi bozmamaktan geçiyor. Siz-
lerin güveni ve desteğiyle belediye 
başkanı ve meclis üyesi olduk. Hiç-
birinizin başını öne eğdirmeyeceğiz. 
Çok güzel şeyler yapacağız.” dedi. 
Cezaevi sürecine de değinen Başkan 
Kocagöz, “Haksız ve hukuksuz bir 
şekilde 2 ay cezaevinde kaldım. O 
süreçte Cumhuriyet Halk Partisi 
mensubu olmaktan gurur duydum. 
Partimize ve sizlere yürekten teşek-
kür ediyorum.” diye ekledi.

BIRLIĞIMIZ VE BERABERLIĞIMIZ 
BOZULMASIN
Aşure etkinliğinin ev sahibi, CHP 
Kepez İlçe Başkanı Gökhan Ölmez 
de, ikrama icabet eden belediye 

başkanları, meclis üyeleri, il ve ilçe 
örgütlerine teşekkür ederek, “Bu 
aşure ayı vesilesiyle, öncelikle Ke-
pez’imiz de, sonra Antalya’mızda 
ve Türkiye genelinde birliğimiz ve 
beraberliğimiz bozulmasın.” dedi. 
Ölmez, aşure etkinliğine desteğin-
den dolayı Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz’e de ayrıca teşekkür 
etti. CHP Kepez İlçe Başkanlığı 
tarafından düzenlenen aşure etkin-
liğine Döşemealtı Belediye Baş-
kanı Menderes Dal, CHP İl Kadın 
Kolları Başkanı Necla İnci Bayrak, 
Kepez İlçe Başkanı Gökhan Ölmez, 
Döşemealtı İlçe Başkanı Veli Çot,  
Serik İlçe Başkanı Şeref Çimen, 
Antalya ve Kepez Muhtarlar Dernek 
Başkanı Süleyman Kabaağaç, il ve 
ilçe örgütleri ile çok sayıda vatandaş 
katıldı.  
n Bülten / Kepez Belediyesi

Aşureler CHP’den, ikram 
Başkan Mesut Kocagöz’den
Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, Muharrem ayı dolayısıyla CHP Kepez İlçe Başkanlığı’nın düzenlediği aşu-
re ikramına katıldı. Başkan Kocagöz, dev kazanlarda pişirilen aşureyi kendi elleriyle yol arkadaşlarına ikram etti. 

KUMLUCA Başsavcısı Soner Hiç Dur-
maz’ın HSK Yaz Kararnamesi ile Mardin 
Kızıltepe Başsavcılığına atanmasının ar-
dından Kumluca Cumhuriyet Başsavcılı-
ğına atanan Şanlıurfa Cumhuriyet Savcısı 
Gökhan Kıymacı yeni görevine başladı.   
Başsavcı Gökhan Kıymacı, “Akdeniz’in 
güzel ilçelerinden verimli toprakların üze-
rine kurulmuş vatan köşesi Kumluca’da 
güzel işler yapacağız” dedi.  Kumlu-
ca’nın yeni Başsavcısı Gökhan Kıymacı, 
Hatay’ın Dörtyol ilçesinde doğdu. Orta ve 
lise öğrenimini Dörtyol ilçesinde tamam-
ladıktan sonra Erciyes Üniversitesi Hukuk 
Fakültesinden 2014 yılında mezun oldu. 
2015 yılında hâkim savcı adayı olarak 
mesleğe başladı. Sırasıyla Sarız, Silifke 
ve Şanlıurfa adliyelerinde Cumhuriyet 
Savcısı olarak görev yaptı. Hâkimler ve 
Savcılar Kurulunun 2024 yılı Yaz Karar-
namesi ile Kumluca İlçesine Cumhuriyet 
Başsavcısı olarak görevlendirildi. Kamu 
yönetimi alanında yüksek lisansını ta-
mamlamış olan Başsavcı Kıymacı evli ve 
1 çocuk babası. n IHA

Kumluca Cumhuriyet 
Başsavcısı Kıymacı 
görevine başladı   

ANTALYA’nın Gazipaşa 
ilçesi kontrolden çıkan 
kamyonetin 100 metrelik 
uçurumdan yuvarlandığı 
kazada emekli öğretmen 
Hamdi Yüksel hayatını 

kaybetti. Olay, saat 10.30 sıralarında Şahinler 
Mahallesi Sugözü grup yolunun üzerindeki Say-
dere mevkisinde meydana geldi. Yayladan dönüş 
için yola çıkan emekli öğretmen Hamdi Yüksel’in 
kullandığı kamyonet kontrolden çıkarken, yaklaşık 
100 metrelik uçurumdan yuvarlandı. İhbar üzerine 
olay yerine sağlık, jandarma ve polis ekipleri sevk 
edildi. Olay yerine gelen sağlık ekipleri yapılan 
kontrolde Yüksel’in hayatını kaybettiği belirlendi. 
Cumhuriyet savcısının incelemesinin ardından 
Yüksel’in cansız askeri ekipleri tarafından yaklaşık 
1 saat uğraşın sonunda yola çıkarıldı. Yüksel’in 
cansız cenaze aracıyla Gazipaşa Devlet Hastane-
si’ne götürülerek morga konuldu. n DHA

Kamyonet 
uçurumdan 
yuvarlandı

Alanya Belediyesi’nin 2025-2029 Strateji 
Planı hazırlık çalışmalarına vatandaşlar 
da dahil edildi. Belediye Çözüm Masası 
ekipleri kentin 5 yıllık yol haritasının 
çizileceği strateji plan anketi, muhtelif 
noktalara kurulan stantlarda vatandaşlara 
soruluyor.  Alanya Belediyesi 2025-2029 
Strateji Planı hazırlık çalışmaları sürüyor. 
Kenti tüm paydaşlarıyla kucaklayıcı, 
bilimsel yöntemlerle hazırlanan strateji 
plan, bir yandan kentteki kurum, kuruluş, 
meslek odaları, dernek ve alanında uzman 
isimlerle gerçekleştirilen dış paydaş odak 
grup toplantıları ile devam ederken bir 
yandan da anket aracılığıyla vatandaşların 
fikirleri soruluyor. 

ALANYA’NIN YOL HARITASINI 
VATANDAŞLAR BELIRLIYOR 
  Alanya Belediyesi web sitesi üzerinden 
yapılan anket, Çözüm Masası aracılığıyla 
vatandaşlara birebir ulaşılarak, gerçek-
leştiriliyor. Strateji Plan sürecine halkın 
da katkı sunması sağlanarak bir ilke imza 
atılırken, vatandaşlar Alanya’nın gelecek 
5 yıldaki yol haritasında söz sahibi oluyor. 
Anket kapsamında vatandaşlara, Beledi-
yenin ürün ve hizmetlere ilişkin düşünce-
leri, Alanya’da hangi alandaki çalışmalara 
ağırlık verilmesi gibi konularda sorular 
yöneltiliyor. 

ÇÖZÜM MASASI EKIPLERI 
VATANDAŞLARIN FIKIRLERINI ALIYOR 
  Çözüm Masası ekibi, Belediye Kapalı 
Salı Pazarı’nda vatandaşlarla buluştu. 
Anket yaparak, halkın fikir ve görüşlerini 
alan ekipler, farklı bölgelerde çalışmalara 
devam edecek. Buna göre, 31 Temmuz 
Çarşamba Konaklı Çarşamba Pazarı’nda, 
1 Ağustos Perşembe Atatürk Anıtı önün-
de, 5 Ağustos Pazartesi Cikcilli Mahalle-
si’nde, 6 Ağustos Salı ise Mahmutlar Salı 
Pazarı’nda stant açılacak. 

ANALIZ VE RAPORLAR HAZIRLANIYOR 
Alanya Belediye Başkan Yardımcısı 
Servet Ünlü ve ALKÜ İnsan Kaynak-
ları Yönetimi Bölümü Öğretim Üyesi 
Doç. Dr. Mustafa Koçancı yönetiminde 
yürütülen strateji plan hazırlık çalışmaları 
tüm dış paydaş odak grup toplantılarının 
tamamlanmasının ardından anket sonuçla-
rıyla desteklenerek, Alanya’nın gelecek 5 
yılını kapsayan yol haritası belirlenecek. 
Uzmanlar ve akademisyenler tarafından 
oluşturulan alt komisyonlar aracılığıyla 
detaylı analizler ve raporlar hazırlanma-
ya devam ediyor. Bu raporlarda strateji 
planlama ekibi tarafından değerlendirile-
rek nihai plana entegre edilecek, stratejik 
planlama ekibi tarafından değerlendirile-
rek nihai plana entegre edilecek. n IHA

Alanya Belediyesi’nden 
strateji planı anketi 
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Yeryüzünün en zengin top-
raklarını barındıran Anadolu 
coğrafyası, buğdayın, üzümün, 
incirin, zeytinin, cevizin ve 

başka pek çok meyvenin gen merkeziydi. 
Dünyada üç iklim tipinin yaşandığı nadir 
coğrafyaların başında gelen Anadolu’nun 
zengin biyolojik çeşitliliği, üzerinde 
yaşayan insanlara binlerce yıldır benzer-
siz armağanlar sundu. Ve bu topraklar 
üzerinde, bu zenginlik sayesinde, başı 
dik, onurlu ve bağımsızlık abidesi gibi 
insanlar yaşadı, binlerce yıldır… 
Bu yüzden bu topraklarda üç büyük 
imparatorluk kuruldu, onlarca uygarlık 
yeşerdi, Anadolu’yu bir uçtan bir uca 
heykel bahçesine çevirdi… İncir, üzüm, 
nar… 
O som kayalara işlendi nakış nakış, 
tanrılara, imparatorlara sunuldu, sunak 

sunak… 
Bu yüzden tavuğunu Hitit tanrılarının 
sunağında yemleyen Çorumlu köylüyle, 
keçisini Likya soylularının lahit kapakla-
rında sulayan Antalyalı Yörük; binlerce 
yıllık bir derinlikten kafa tuttu dünyaya, 
belki de sebebini bile bilmeden… 
Ege’nin zeybekleri İda’nın, Torosların 
eşkıyaları Taru’nun ruhuyla başkaldırdı, 
başıbozuk düzenbazlara… 
Bir alıç ağacının altında, yeryüzünün 
sahibi tanrılarla konuşmaya başladığın-
dan beri, Anadolu insanı korkmamayı, 
ölümsüzlüğü öğrendi. Ölmeden ölmenin 
sırrına erdi, karıştı sonsuzluğa… 
Dağlar ahlat verdi, kuruttu… 
Bozkırlar buğday verdi, kuruttu…
İncir, üzüm, zeytin… 
Anadolu insanı binlerce yıldır kurutarak 
sakladı… 

Bulgur, mercimek, erişte… 
Hamsin (Kasım) geldi baharı muştuladı, 
Zemheri geldi kışa hazırlandı… 
Anadolu insanı kurutarak korkmamayı 
öğrendi. Zalime biat etmemeyi, hak-
sıza boyun eğmemeyi, Sultana minnet 
etmemeyi kurutarak öğrendi. Torosların 
yaylalarında mevsim güze dönüyor…
Yavaş yavaş Eylül’ün o tertemiz ışığı 
düşüyor derin vadilere, keskin tepelere… 
Muşmula’ya, alıca, kızılcığa, elmaya ve 
zeytine düşen güneş kurutma zamanına 
işaret ediyor… 
Toroslar’da dağlar insanla bir olup kor-
kuyu bir kez daha yeniyor, binlerce yıldır 
olduğu gibi… 
Toroslar’da kurutma zamanı. Kurutmak 
özgürlüktür… 

n YUSUF YAVUZ

KURUTMAK ÖZGÜRLÜKTÜR 
Toroslar’da kurutma zamanı… 
Anadolu insanı kurutarak korkmamayı öğrendi. Zalime biat etmemeyi, haksıza boyun eğmeme-
yi, Sultana minnet etmemeyi kurutarak öğrendi. Torosların yaylalarında mevsim güze dönüyor… 

 

Peki “bu ülkede güzel 
şeyler de oluyor” 
denilerek, kötülüğe 

dolgu malzemesi yapılan 
‘güzel şeyler’in, yaşamın 
bütününden koparılmasına 
seyirci mi kalacağız?

Elbette hayır!

Önce dünyanın en güzel 
coğrafyasında yaşayan ama 
giderek bu farkındalıktan 
uzaklaşanlar olarak hepimizin 
“şu ahir ömrümde daha kaç 
bahar göreceğim?” sorusunu 
kendisine sorması gerekiyor. 
Ardından da bu soruya sahici 
bir yanıt vermesi ve verdiği 
yanıtın içini doldurması…

İşte o baharlardan biri daha 
geldi…Bunca iç burkan 
gündemin arasında bugün 
sizi bir kez daha geçip 

gitmeden önce baharın 
tam koynuna götürmek 
istiyorum. Toroslara, 
makilerin arasına…

Makilere ‘çalı- çırpı’ 
deyip geçenlerin aklına 
yanarım ben. Halkımız bir 
yana bizim devletimiz de 
makileri adamdan saymaz, 
orman olarak görmez. 
Bu yüzden yağmada ilk 
saldırılan alanların başında 
gelir makiler. Orman 
ekosistemini toplumsal 
sistemle karşılaştırarak 
söylersek, sedir, çam, meşe 
gibi ekonomik ederi ekolojik 
değerinden daha önde 
görülen türleri yönetici 
elitlere benzetebiliriz. 
Buna karşın doğanın çılgın 
çocukları olan makiler, 
bütün neşeleriyle yaşamın 
tadını çıkaran ormanın 
Çingeneleridir…

Azla yetinmeyi yaşama 
biçimi haline getiren bu 
Akdenizli dervişlerin onca 
işlevi var elbette. Ancak 
bugün ben size makilerin 
koynunda yaşayan çalı 
çırpının ince güllerinden 
birini anlatacağım…

Anadolu’nun güneybatısında 
bahar bir başka karşılanır. 
Ot, bu karşılamanın en 
heyecan verici konuğu. 
Kara kıştan, zemheriden 
sonra yerin yüzünün bir kez 
daha ağız dolusu gülmesi. 
Darlığın bolluğa, sıkıntının 
rahatlığa dönmesi. Yaşamın, 
coğrafyanın verdikleriyle 
hoyrata karşı gerçek bir 
direniş destanı olduğu 
Anadolu’da, “bu kış da 
ölmedik” diyebilmenin 
garantisidir, ot!

Bin bir çeşit otun kitabını 
zihninde yazan, baharla 
birlikte gözü yerden 
kalkmayan Anadolu 
insanının gönlünü çelen, 
binlerce yıldır makilerin 
koynunda büyüyen bu 
ince belli, uzun boylu 
güzel, ot şenliğinin 
vazgeçilmezlerinden biri.

Yabani kuşkonmazdan söz 
ediyorum. Pek çoğunuzun 
market raflarındaki konserve 
kavanozlarında gördüğü, 
kiminizin mutfağına 
giren, kiminizin de sadece 
adını duyduğu şu narin 
sarmaşıktan. Latincesi 
‘Asparagus acutifolius L’ 

olarak bilinen ve Nisan 
Mayıs aylarında çalılıkların 
arasından boynunu uzatarak 
Ege ve Akdeniz kırsalında 
yaşayan halkın yüzünü 
güldürür. Ege’de ‘tilkişen’ 
olarak anılan bitkiye ‘acı 
sarmaşık’ diyen yöreler de 
var…

Eski Mısırlılardan bugüne 
Akdeniz çanağındaki pek 
çok uygarlıkta hem tıbbi 
bitki olarak kullanılan 
hem de yemeği yapılarak 
tüketilen yabani kuşkonmazı, 
Isparta Yukarı Köprüçay 
yöresinde yaşayanlar ‘yılan 
burçağı’ yılan burçağı olarak 
adlandırıyor.

Anadolu coğrafyası, 
kuşkonmazın ana vatanı 
olarak anılan bölgenin 
sınırları içerisinde. Ancak bu 
coğrafyada binlerce yıldır 
bilinen bu değerli bitkinin 
Türkiye’de kültür ortamında 
yetiştirilmesi ancak 1960’lı 
yıllardan sonra başladı. 
Yıllardır kentlerde yaşayanlar 
tarafından yalnızca konserve 
kavanozlarında görülmesi 
belki de yanlış bir karşılaşma 
yarattı, kim bilir.

Ama bu bahar da geçmeden 
yolunuz Ege ya da Akdeniz 
kırsalına düşerse mutlaka 
kuşkonmazla kendi bireysel 
karşılaşmanızı doğru yoldan 
ve yeniden deneyin. Yabani 
zeytinlerin, harnupların, sakız 
ağaçlarının, çitlembiklerin, 
akçakesmelerin, tespih 
çalılarının gövdelerinin 
dibinde bitiveren, ancak 
dikkatli gözlere kendini 
gösteren bu narin güzeli 
ziyaret edin. İzin verirse, hele 
de filizleri boylanıp kıvama 
gelmişse toplayıp yemeğini 
yaparak sevdiklerinizle 
birlikte afiyetle yiyin.

Nasıl mı pişireceksiniz?

E hadi onu da anlatayım…

Küçük bir çocukken 
ormandan toplamayı 
sevdiğim bitkilerin başında 
kuzukulağı ve yabani 
kuşkonmaz geliyordu. 
İkisinin de oldukça baskın 
tatları olduğunu şimdi ayırt 
ediyorum. Kayalıkların 
arasında, çalıların dibinden 
topladığım kuşkonmazları 
annem bakır tavada 
yumurtayla birlikte pişirirdi. 
Ben de en çok sevdiğim bu 

kolay tarifi anlatayım size…

İki diş sarımsağı ince 
doğrayıp tereyağı ya 
da zeytin yağında hafif 
öldürüyoruz. Ardından bir 
adet kuru soğan ya da isteğe 
göre iki adet yeşil soğanı 
doğrayıp sarımsağa ekleyip 
kavuruyoruz. Yaklaşık 250 
gram yabani kuşkonmaz 
filizini büyükçe doğrayıp 
karışıma ekleyerek biraz 
daha kavurduktan sonra 
yeterince tuz ve karabiber 
ilave ediyoruz. Bütün bu 
karışıma dört adet yumurta 
kırıp hafifçe karıştırıp 
pişirerek bu nefis tava 
yemeğini tamamlıyoruz…

Yabani kuşkonmazın onlarca 
yemeği ve salatası yapılıyor. 
Siz de dilediğiniz gibi 
pişirebilirsiniz. 

Ama nasıl pişirirseniz pişirin, 
yedikten sonra gerçek 
bir yeryüzü cenneti olan 
Anadolu coğrafyasının 
biyolojik zenginliğinin yarattığı 
bu eşsiz lezzet kültürünün yok 
olup gitmesine izin vermemek 
için neler yapabileceğinizi bir 
düşünün. Mutlaka bir yolunu 
bulacaksınız…

YUSUF YAVUZ

Çingeneler 
zamanı
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Gloria Sports Arena, 
Türkiye Milli Olimpiyat 
Komitesi (TMOK) iş 
birliğiyle Gloria Sports 

Arena’da düzenlenen kamplar, 
sonrasında bireysel çalışmalar ve 
etkinlikler ile sporculara Paris’e 
giden başarı yolunda kapılarını 
ardına kadar açtı. Voleyboldan 
okçuluğa, bokstan güreşe birçok 
farklı branşta mücadele eden pro-
fesyonel sporcular, Gloria Sports 

Arena’da bir araya gelerek hem 
birbirlerinden ilham aldı hem de 
deneyimlerini paylaştı.

İNANCIMIZ TAM 
2024 Paris Olimpiyatları’nda 
Team Türkiye’nin her daim 
destekçisi olacaklarını belirten 
Özaltın Holding Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Elif Özdemir, 
“Milli gururumuz olan sporcu-
larımıza destek olmak, onların 

motivasyonlarını artırmak, hazırlık 
süreçlerinde yanlarında olmak, 
sporcularımızın hikayelerini dinle-
mek ve onların azmi ile kararlılı-
ğına şahit olmak bizlere de bir aile 
gibi hissettirdi. Bu cesur sporcu-
larımızın milli duygularla har-
manlanmış mücadelesine tanıklık 
etmek, birliğin ve gücün sembolü 
olmak, onların altın rengi hayal-
lerini paylaşmak bizlere de büyük 
bir onur ve mutluluk kaynağı. 

Gloria Sports Arena’da yaşanan 
bu özel anları ve sporcularımızın 
azim dolu hikayelerini paylaşmak-
tan büyük mutluluk duyuyoruz. 
Onların cesareti ve kararlılığı, 
ülkemize olan inancımızı ve guru-
rumuzu daha da pekiştiriyor. Team 
Türkiye’nin Paris Olimpiyatla-
rı’nda efsaneleşeceğine inancımız 
tamdır. 

Bu vesile ile tüm sporcularımı-
za başarılar diliyor, onları des-
teklemekten gurur duyduğumuzu 
belirtmek istiyoruz. Hep birlikte, 
Team Türkiye’nin başarısını kutla-
mak ve onların muhteşem hikaye-
lerini paylaşmak için sabırsızlanı-
yoruz” diye konuştu. n DHA

Olimpiyata burada 
HAZIRLANDILAR

50’den fazla spor branşında hizmet veren Gloria Sports Arena, 
2024 Paris Olimpiyatları’nda yarışacak Team Türkiye ekibinin 

hazırlık dönemine ev sahipliği yaptı.

KONYA Atletizm Pistinde 48 
ilden toplam 934 atletinkatıl-
dığı organizasyonda akreple-
rin formda ismi Alya Ercan 
başarıları ile dikkatleri üzerine 
topladı. 2011 doğumlu olan ve 
13 Yaş klasmanında yarışan 
Alya Ercan, 200 metre yarışını 
27.23 ile tamamlayarak birinci 
oldu ve altın madalya kazandı. 
Ercan, 13 yaş Antalya karması 
içerisinde yarıştığı 4x200 bay-
rak yarışında da bir birincilik 
daha elde ederek Konya’da 
ikinci altın madalyasını 
kazandı. Öte yandan yine 13 
yaş Antalya karması ile çıktığı 
5x80 bayrak yarışında ikinci 
olan Alya Ercan, katıldığı 60 
metre yarışında ise 8.13’lük 
derece elde ederek ikincilik 
sayısını da 2’ye yükseltti. 

ONUNCU OLDULAR  
İl karmaları ile bayrak yarış-
larına katılan Antalyaspor’un 
12 yaş sporcularındanMasal 
Ada Keskin, Emine Ersen ve 
Sümeyye Tuncer’in yer aldığı 
5x80 Antalya takımı 56.91’lik 
derecesi ile ikincilik kazanır-
ken; aynı yaş grubunda 4x200 
Antalya takımında yer alan 
Zeynep Şentürk, Mira Aykota 
ve Sümeyye Tuncer üçlüsü de 

1:56.39 koşarak yine ikincilik 
kazanan kırmızı beyazlı 
sporcular oldular. 
Bayrak yarışlarında elde 
ettikleri madalyalarla yükselen 
form grafiklerini ortaya koyan 
Antalyasporlu Sümeyye Tun-
cer ve Mira Aykota ikilisi yer 
aldıkları 200 metre müsabaka-
sında kendi en iyi derecelerini 
yaparak sırasıyla altıncı ve 
onuncu oldular.

GENÇ ATLETLER
Engelli Koşuda 200 metreyi 
29.12 ile tamamlayan Bartu 
Çetin’in üçüncülük şansını 
saliselerle kaçırarak dördüncü 
olduğu yarışta Antalyaspor’un 
erkek sporcularının yer aldığı 
Antalya il karması ekipleri 
5x80 ve 4x200 yarışlarında bi-
rer beşincilik elde ettiler. Uzun 
Atlama branşında mücadele 
eden 2012 doğumlu Antal-
yasporlu atlet Zeynep Şentürk 
ve 2013 doğumlu takım arka-
daşı Elif Eylül Ceylan’ın kendi 
yaş kategorilerinde on ikinci 
ve on dokuzuncu oldukları 
şampiyonada Antalyaspor’un 
genç atletleri elde ettikleri 
derecelerle potansiyellerini bir 
kez daha göstermiş oldular. 
n Bülten / Antalyaspor

Konya’da Antalyaspor farkı
Türkiye Atletizm Federasyonu tarafından düzenlenen U14 Türkiye Şampiyonası 27-28 Temmuz 2024 
tarihlerinde Konya’da gerçekleşti. Şampiyonaya 2011,2012 ve 2013 doğumlu atletlerle katılan An-
talyaspor atletizm takımı Konya’da 10 madalya toplayarak önemli bir başarıya daha imza attı. 

ANTALYA Büyükşehir Belediyesi 
tarafından düzenlenen 4. dönem izcilik 
faaliyetleri başladı. Gençlik Kampı ve 
Eğitim Merkezinde gerçekleşen etkinlikte, 
izci adayları temel izcilik bilgileri, izci 
andı ve türesi, çeşitli düğümler ve oyunlar 
hakkında eğitim alacaklar. Kepezaltı’nda 
bulunan Antalya Büyükşehir Belediyesi 
Gençlik Kampı ve Eğitim Merkezindeki 
faaliyetlerde, izcilerin hem kişisel hem 
ruhsal olarak kendilerini geliştirmeleri, 
sosyalleşmeleri ve takım arkadaşlarıyla 
kaynaşmaları amacıyla çeşitli eğitimler ve-
riliyor. İzci adayları kamp boyunca doğayı 
sevmeyi, korumayı ve doğada yaşama 
koşullarını bire bir uygulamalı eğitimlerle 
öğrenecek. 

GÖNÜLLÜ İZCİLER DESTEK VERİYOR 
Hayvanat Bahçesi’nin hemen yanındaki 
ormanlık alanda doğa ile iç içe bir ortamda 
gerçekleşecek kamp süresince 3 tecrübeli 
gönüllü izci de adaylara destek verecek. 
Bu gönüllüler, izci adaylarına rehberlik 
ederek onların eğitim sürecine katkıda bu-
lunacak. Antalya Büyükşehir Belediyesi-
nin gençlere yönelik düzenlediği bu kamp, 
katılımcıların doğayla bağlantı kurmalarını 
ve izcilik ruhunu benimsemelerini hedefli-
yor.  n DHA

Gençlik Kampı’nda 
4. dönem izcilik 
faaliyetleri başladı   
 

TFF 2’nci Lig’de Fethiyespor, dış trans-
ferde son 2 sezonda 25 gol atan Pendiks-
por’dan forvet oyuncusu Mehmet Kaan 
Türkmen ile sözleşme imzaladı. Kariyerin-
de Çankaya FK, Kepezspor, Karaman FK, 
Kızılcabölük, Nevşehir Belediye, Adana 
Demirspor, Bayrampaşa ve Tarsus İY gibi 
birçok kulübün formasını terleten 24 ya-
şındaki Mehmet Kaan, geçen sezon kiralık 
oynadığı Çankaya’da 10 gol attı.  n DHA

Fethiyespor 
forvet aldı

GÖZTEPE, 2003 doğumlu orta saha 
oyuncusu Kuryu Matsuki’yi kiralık olarak 
kadrosuna kattığını açıkladı.   Süper Lig 
ekiplerinden Göztepe, kadrosunu güçlen-
dirme çalışmalarına devam ediyor. Daha 
önce Djalma Silva, Isaac Solet, Nazım 
Sangare, Koray Günter, Ekrem Kılıçarslan 
ve Novatus Dismas Miroshi’yi transfer 
eden sarı-kırmızılılar, şimdi de orta sahaya 
bir takviye gerçekleştirdi. İzmir ekibi, 
son olarak FC Tokyo’da forma giyen ve 
geçtiğimiz gün bonservisiyle Southamp-
ton’a transfer olan 21 yaşındaki orta saha 
oyuncusu Kuryu Matsuki’yi kiralık olarak 
kadrosuna kattığını duyurdu. Konuyla 
ilgili kulüpten yapılan açıklamada, “2003 
doğumlu orta saha oyuncusu Kuryu Mat-
suki’nin 2024-2025 sezonu sonuna kadar 
kiralık transferi konusunda anlaşmaya va-
rılmıştır. Kuryu Matsuki’ye Göztepe’mize 
hoş geldin diyor, şanlı formamızla başarılar 
diliyoruz.” ifadeleri kullanıldı. n İHA

Göztepe’ye 
Japon orta saha   
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Antalya, Akdeniz’in en popüler 
turistik destinasyonlarından 
biri olarak, hem yerli hem de 
yabancı turistler tarafından 

yoğun ilgi görüyor. Şehirdeki tarihi ve 
doğal güzellikler, sıcak iklimi ve modern 
turistik tesisleri, Antalya’yı tatilciler 
için cazip kılıyor. Ancak bu yoğun ilgi, 
beraberinde bazı altyapı ve trafik sorunla-
rını da getiriyor. Özellikle yaz aylarında 
artan turist sayısı, şehrin hava sahasında 
ciddi bir trafik yoğunluğuna neden oluyor. 
Turistlerin büyük bir kısmı, Antalya’nın 
muhteşem plajları, tarihi yerleri ve eşsiz 
doğal güzellikleri için geliyor. Bu turist 
akını, bölgedeki otel ve diğer turistik 
tesislerin doluluk oranlarını artırırken, 
havalimanında da yoğun bir hareketlilik 
yaratıyor.
HAVA SAHASI TUR PISTINE DÖNDÜ
Bu sezon 17 milyon turist ağırlama 
hedefiyle yola çıkan Antalya, havadan 
adeta turist yağmuruna uğruyor. Şehrin 

hava sahası, özellikle yoğun turist dönem-
lerinde uçakların iniş sırasını beklediği 
bir piste dönüştü. Son zamanlarda artan 
uçak yoğunluğu, Antalya Havalimanı 
çevresinde sıkça karşılaşılan bir manzara 

haline geldi. Sabahın erken ve akşam geç 
saatlerde, turist taşıyan uçaklar iniş izni 
beklerken Korkuteli semaları üzerinde 
defalarca tur atmak zorunda kalıyor.
ERDOĞAN DEVREYE GIRDI
Turizm camiası ise Antalya Havalima-
nında uzun zamandır yaşana eylemden 
dolayı da bu tür gecikmelerin yaşandığını 
ifade ederek acil önlem alınması çağırı-
sında bulundu. 
Turistlerin hem gelişte ve hem dönüşte 
zaman kaybına uğrayarak, ülke imajının 
zarar gördüğünü ifade eden turizmciler, 
turistler üzerinde bu rahatsızlığın hissedil-
diğini belirtti.  
Cumhurbaşkanı Erdoğan’da geçtiğimiz 
günlerde konunun MYK’da gündeme 
gelmesinin ardından sorunun çözümü 
noktasında Ulaştırma ve Altyapı Bakanı 
Abdulkadir Uraloğluve Kültür ve Turizm 
Bakanı Mehmet Nuri Ersoy’a talimat 
verdiği ifade edilmişti. 
n ERTUĞRUL GÜN/ ÖZEL HABER

Antalya’da havada 
BÜYÜK TEHLIKE
Bu sezon 17 milyon turist ağırlama hedefiyle yola çıkan Antalya, hava-
dan adeta turist yağmuruna uğruyor. Şehrin hava sahası, özellikle yoğun 
turist dönemlerinde uçakların iniş sırasını beklediği bir pist haline geldi. 

ANTALYA, sahip olduğu doğal 
güzellikler, tarihi mekanlar ve mü-
kemmel iklimiyle Türkiye’nin en 
önemli turizm destinasyonlarından 
biri olarak öne çıkıyor. Her yıl mil-
yonlarca turist ağırlayan şehir, aynı 
zamanda lüks turizm konusunda da 
kendini kanıtlamış durumda. Beş 

yıldızlı oteller, sundukları yüksek 
standartlardaki hizmetlerle dünya 
çapında ün kazanmış durumda. 
Kent Türkiye’nin en popüler turizm 
merkezlerinden biri olmanın yanı 
sıra, lüks otelleriyle de dünya çapın-
da üne sahip. Bu oteller, sundukları 
özel hizmetler ve konforlu konakla-

ma seçenekleriyle zengin müşterile-
ri cezbetmeye devam ediyor. 
GECELIĞI 210 BIN TL
Özellikle beş yıldızlı otellerdeki 
özel odalar ve villalar, fiyatlarıy-
la adeta hayal gücünü zorluyor.
Antalya’daki bazı beş yıldızlı 
otellerde gecelik oda fiyatları 6 
bin Euro’ya (yaklaşık 210 bin TL) 
kadar çıkabiliyor. Bu odalar, eşsiz 
manzaraları, lüks mobilyaları ve 
özel hizmetleriyle dikkat çekiyor. 
Bunun yanı sıra, bazı villaların 5 
günlük konaklama ücreti 1 milyon 
300 bin TL’yi buluyor. Bu tür lüks 
konaklama seçenekleri, özellikle dı-
şarıdan gelen zengin müşteriler için 
tasarlanmış durumda.Özellikle Orta 
Doğu ülkelerinden, Rusya’dan ve 
Avrupa’nın çeşitli yerlerinden gelen 
varlıklı turistler, bu lüks odalarda 
konaklamayı tercih ediyor.

ÖZEL UÇAK KIRALANIYOR, 
HELIKOPTERLE TRANSFER YAPILIYOR
Bu lüks odalarda konaklayan müş-
terilere sunulan hizmetler de olduk-
ça özel ve ayrıcalıklı. Bu tür müşte-
rilere özel uçak kiralanabildiği gibi 
havalimanından da otele helikopter 
ile transfer yapılıyor. Otelde ise her 
meslek grubundan en seçkin kişiler 
24 saat hizmet veriyor. Aşçıları ise 
özel olarak seçiliyor. Sabah kahval-
tısı, konaklayan kişilerin odalarına 
kadar getiriliyor. Oteller, müşteri-
lerinin her türlü ihtiyacını karşıla-
mak için 24 saat hizmet veren özel 
personellere sahip. Ayrıca, odalarda 
kişiye özel spa hizmetleri, özel 
havuzlar ve VIP ulaşım seçenekleri 
de sunuluyor.
SON YILLARDA TALEP AZALDI
Türkiye Seyahat Acentaları Birliği 
(TÜRSAB) Başdanışmanı Ha-

mit Kuk, bu tür özel odalarda ve 
villarda dünyanın en zengin kişile-
rinin konakladığını ifade etti.  Kuk, 
“İstanbul, Akdeniz ve Ege bölgesi kı-
yılarında öne çıkan konsept otellerle 
yüksek gelir seviyesindeki misafirler 
ağırlanıyor.Konsept oteller sadece dış 
görünüşüyle değil aynı zamanda sun-
duğu hizmet ve içerikleriyle de lüks 
tatil yapma hayali kuranlar tarafından 
talep ediliyor.Bu lüks otellerin, Antal-
ya ekonomisine ve Türkiye turizmine 
büyük katkıları bulunuyor. Yüksek 
fiyatlı konaklama seçenekleri, otelle-
re büyük gelir sağlarken, bu gelirler 
şehir ekonomisine de olumlu yansı-
yor. Ayrıca, bu tür otellerde çalışan 
yüzlerce personel, bölge halkı için de 
önemli bir istihdam kaynağı oluşturu-
yor. Son zamanlarda ise bu tür tatillere 
olan talebin azaldığını söyleyebiliriz” 
dedi.  n ERTUĞRUL GÜN/ ÖZEL 
HABER

Antalya’da otellerin özel odalarının fiyatları 

HAYALLERI ZORLUYOR! 
Antalya’da 5 yıldızlı otellerin zengin müşterilere özel odalarının gecelik ücretleri adeta hayal 
dünyasını zorluyor. Geceliği 6 bin EURO (210 bin TL)’ye kadar çıkan oda olduğu gibi 5 günlü-
ğü 1 milyon 300 bin TL olan villalar da var. Oteller bu tür özel müşteriler için uçak kiralıyor. 

TÜRKİYE’de ocak, şubat 
ve mart aylarında yurt içinde 
tatile giden 8 milyon 262 bin 
kişi, 45 milyar 262 milyon 
452 bin lira harcama yaptı. 
Seyahat bütçesinin 15 milyar 
64 milyon 366 bin lirasını 
yeme-içmeye ayıran yerli 
turistin bu harcaması, geçen 
yıla göre yüzde 91,4 arttı. 
Gıda fiyatlarındaki artış, 
yerli turistin tatil harcaması-
na da yansıdı. Maliyet artışı 
nedeniyle restoran, kafe ve 
lokantalardaki yiyecek-içe-
cek fiyatlarındaki yükseliş, 
yerli turistin tatil harcamala-
rını çoğalttı. Türkiye İstatis-
tik Kurumu verilerine göre; 
ocak, şubat ve mart ayların-
dan oluşan ilk çeyrekte, yurt 
içinde ikamet eden 8 milyon 
262 bin kişi seyahate çıktı. 
Yerli turistlerin, yurt içinde 
yaptıkları seyahat harcamala-
rı 2024 yılının ilk çeyreğin-
de, geçen yılın aynı dönemi-
ne göre yüzde 103,2 artarak 
45 milyar 262 milyon 452 
bin lira oldu. Bu harcamanın 
yüzde 95,6’sını 43 milyar 
273 milyon 587 bin lira ile 
kişisel harcamalar, yüzde 
4,4’ünü ise 1 milyar 988 
milyon 864 bin lira ile paket 
tur harcamaları oluşturdu. 
Seyahat başına ortalama 
harcama ise 4 bin 593 lira 
olarak kayıtlara geçti.
EN ÇOK HARCAMA KALEMI 
YEME- IÇME
Harcama türlerinin toplam 
seyahat harcamaları içeri-
sindeki dağılımında en fazla 
pay yüzde 33,3 ile yeme ve 
içme harcamaları, yüzde 28,8 
ile ulaştırma harcamaları, 
yüzde 10,9 ile konaklama 
harcamaları oldu. Geçen 
yılın aynı dönemine göre; 
yeme ve içme harcamala-
rında yüzde 91,4, ulaştırma 
harcamalarında yüzde 80,8, 
konaklama harcamalarında 
yüzde 127,3’lük artış kayde-
dildi. Yerli turistin 43 milyar 

273 milyon 587 bin liralık 
kişisel harcamalarında, yeme 
ve içme harcaması 15 milyar 
64 milyon 366 bin lira, ko-
naklama harcaması 4 milyar 
948 milyon 52 bin lira, ulaş-
tırma harcaması 13 milyar 54 
milyon 799 bin lira, giyecek 
ve hediyelik eşya harcaması 
4 milyar 572 milyon 312 
bin lira, diğer harcamaları 1 
milyar 29 milyon 231 bin lira 
olarak kayıtlara geçti.
YAKINLARI ZIYARET ILK SIRADA
Seyahate çıkanların bir ve 
daha fazla geceleme kaydı 
ile ülke içinde yaptıkları 
toplam seyahat sayısı, geçen 
yılın aynı çeyreğine göre 
yüzde 2,3 azalarak 9 mil-
yon 854 bin seyahat olarak 
gerçekleşti. Yakınları ziyaret 
amacı ile yapılan seyahatler 
yüzde 64 ile ilk sırada yer 
aldı. Seyahate çıkış amaç-
larında ikinci sırada yüzde 
22,5 ile ‘gezi, eğlence, tatil’, 
üçüncü sırada yüzde 6,6 ile 
‘sağlık’ yer aldı. Gezi ve 
eğlence amaçlı 2 bin 216 
seyahatte tatilciler 13 milyar 
992 milyon 992 bin lira, 
yakınları ziyaret amaçlı 6 bin 
303 seyahatte tatilciler 21 
milyar 306 milyon 194 bin, 
sağlık amaçlı 650 seyahatte 
6 milyar 225 milyon 661 bin 
harcama gerçekleştirdi. 
n DHA

Yerli turistin yeme içme 
harcaması yüzde 91 arttı


